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Zápis z 2. zasedání Ústřední rady Orla 

konaného dne 27. dubna 2024 

v orlovně v Bořitově (okres Blansko), Pod Kostelem 1  
 

Přítomni – viz prezenční listina 
 

Program:  

1. Zahájení – orelská modlitba 

2. Volby orgánů ÚR  

- volba předsedajícího  

- volba pracovního předsednictva  

- volba mandátové komise  

- volba návrhové komise  

- volba ověřovatelů zápisu, určení zapisovatele 

3. Schválení bodů programu  

4. Slovo starosty   

5. Zpráva mandátové komise  

6. Kontrola usnesení ze zasedání ÚR 

7. Zpráva o činnosti Výkonného předsednictva  

8. Zprávy TVR, KR, DR, EHR, RM, RS, BSR 

9. Zpráva ÚRK  

10. Úprava směrnic a Jednacího řádu Orla 

11. Výsledek hospodaření Orla k 31. 12. 2023 

12. Vyznamenání  

13. Různé  

14. Závěr 

 

V 9:00 hodin byla v kostele sv. Jiří slavena mše svatá za živé i zesnulé orly a celou orelskou 

organizaci. Následně pokračovalo jednání Ústřední rady Orla. 
 
 

1. Zahájení – orelská modlitba 

V 10:00 starosta Orla br. Juránek přivítal přítomné a spolu s br. Kodedou zahájili jednání 

orelskou modlitbou.   

Mandátová komise oznámila, že přítomno je 35 delegátů z celkového počtu 45. Dnešní jednání 

Ústřední rady Orla je usnášeníschopné. 

 
 

 

2.  Volba orgánů ÚR 

Br. Juránek byl navržen předsedajícím dnešního jednání a bylo navrženo pracovní předsednictvo 

ve složení ses. Macková, ses. Horáková, ses. Brandejsová a br. Kodeda.  

Výkonné předsednictvo navrhlo jako členy mandátové komise br. Gazárka a br. Častulíka a členy 

návrhové komise br. Čápa a br. Moudrého.  

Starosta Orla navrhl ověřovatele zápisu ses. Brandejsovou a br. Sedláčka, určil zapisovatelku ses. 

Buchtovou a ses. Horákovou. 
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ÚR/2/40   ÚR schvaluje předsedajícího dnešního jednání br. Juránka a pracovní předsednictvo 

ve složení ses. Macková, ses. Horáková, ses. Brandejsová a br. Kodeda.  

všichni pro 

 

ÚR/2/41   ÚR schvaluje mandátovou komisi ve složení br. Gazárek a br. Častulík. 

všichni pro 

 

ÚR/2/42   ÚR schvaluje návrhovou komisi ve složení br. Čáp a br. Moudrý.  

všichni pro 

ÚR/2/43   ÚR schvaluje ověřovatele zápisu ses. Brandejsová a br. Sedláček. 

všichni pro 

 

 

3. Schválení bodů programu 

Předsedající br. Juránek vyzval k návrhům na změnu či doplnění programu jednání.   

Br. Juránek navrhl změnu programu v bodě Zpráva výkonného předsednictva, ve kterém se bude 

řešit i rozpočet.  

 

ÚR/2/44   ÚR schvaluje program zasedání Ústřední rady Orla dne 27. 4. 2024 s doplněním. 

všichni pro 

 

Br. Juránek navrhl, aby se jednání Ústřední rady mohl zúčastnit manžel ses. Pospíšilové, jako 

host. 

 

ÚR/2/45   ÚR schvaluje přítomnost hosta br. Pospíšila. 

všichni pro 

 

 

4.  Slovo starosty  

Br. Juránek poděkoval přítomným za účast i práci v jednotách a župách. Zmínil jedinečnost 

struktury organizace Orla. Každá jednota funguje samostatně, dohromady se nesetkáváme 

v takové míře. Ještě jsme se nenaučili druhé navštěvovat, hledáme cestu ke vzájemné spolupráci. 

Ústřední rada nám dává možnost pracovat společně, župa ví, jak jednotám pomoci lépe než 

ústředí a starosta. 

Řeší se finanční problémy jednot spojené z majetkovými problémy (pozemky, opravy orloven). 

Měli by se na tom podílet župy a pomoci rozhodnout, co s tím, protože ví víc o dané situaci. 

Řeší se finanční podpora např. florbalu, který je nyní méně podporován z NSA. Zmínil akci 

Anthropoid, a že spojení s armádou má velký ohlas. Cílem je oživit branně-sportovní činnost. 

 

ÚR/2/46   ÚR bere na vědomí zprávu starosty Orla.  

všichni pro 
 

 5.  Zpráva mandátové komise 

Mandátová komise konstatovala, že z celkového počtu 45 členů Ústřední rady Orla je nyní 

přítomno 35 delegátů s hlasovacím právem.  Dnešní jednání je usnášeníschopné. 
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6. Kontrola usnesení z jednání ÚR  

Ses. Horáková komentovala usnesení z minulého jednání: z předešlých jednání je úkolem žup a 

jednot zasílat výroční zprávy na ústředí a do veřejného rejstříku. Předáme seznam, ve kterých 

jednotách je to v nepořádku. Je potřeba také aktualizovat volební období statutárů. 

 

Dotaz:  

br. Německý: Usnesení ÚR 1/30 bod - dohody o provedení práce – bylo slíbeno poslání informací 

do jednot.  

Br. Bartošek: Chystá se novelizace v Poslanecké Sněmovně, zajistím aktuální verzi 

Konsolidačního balíčku.   

Ses. Horáková: Píši si jako úkol, zajistíme poslání do jednot.  

 

ÚR/2/47   ÚR ukládá VP podat župám a jednotám informaci o podmínkách úsporného balíčku 

vlády ohledně DPP.  

 

 

 

ÚR/2/48   ÚR bere na vědomí kontrolu přijatých usnesení ÚR.  

                       32 – 1 - 2 

 

 

7. Zpráva o činnosti Výkonného předsednictva,  

Členové ÚR obdrželi písemný soupis veškerých přijatých usnesení Výkonného předsednictva 

Orla od podzimního zasedání ústřední rady. 

Br. Juránek zmínil, že klíčovou záležitostí bude rozpočtová změna.  

Ses. Macková okomentovala rozpočet na rok 2024. Částka příjmů byla jasná teprve před týdnem. 

- FICEP – o FICEP hrách bylo rozhodnuto až po podzimní ústřední radě 

- Krouna – nutno udělat požárně bezpečnostní řešení, vybavit hasícími přístroji, Hlinsko také 

apod. 

- Fond půjček – Zlín – největší jednota, budou stavět dům pro dětskou skupinu, půjčka na 

projektovou dokumentaci 

- Rezervy v odborných radách se uvolní na jiné aktivity. 

 

Diskuze: 

Br. Korbel: Je možné poslat rozpočet a komentář dřív a papírově? 

Ses. Macková: Částka příjmů byla jasná teprve před týdnem, bylo málo času na zpracování 

rozpočtového opatření, proto nebylo možné zaslání dřív.  

Br. Německý: U pronájmu je jen 5 tis. z Krouny a Hlinska? Výdaje jsou 65 tis. Kč, takže položka 

je ztrátová.   

Ses. Macková: Je tam i archiv Orla, nejen pronájem. Rozpočet je nastaven na horší variantu, 

proto odhad nízkého příjmu.  

Br. Moudrý: Opravit v rozpočtu položku G, která je navýšena o 20 tis, ale v celkovém součtu 

není zohledněna. 

Starosta: Omyl, opraví se na původní částku 5 tis. Kč.  
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Další dotazy nebyly vzneseny, proto je možné přistoupit ke schválení.  

 

 

ÚR/2/49     ÚR schvaluje rozpočtové opatření na rok 2024 na straně příjmů a výdajů.   

  

32 –0 -2  

 

Br. Německý: usnesení VP 6/51-53 je neveřejné, je třeba opravit na „jsou neveřejná“. Mohu 

vědět proč?  

Ses. Horáková: Jsou to odměny pro předsedy odborných rad za práci s uvedením osobních 

údajů. 

ÚR/2/50    ÚR bere na vědomí zprávu o činnosti Výkonného předsednictva Orla.   

 všichni pro 

 

 

8. Zpráva o činnosti TVR, KR, DR, EHR, RM, RS,  BSR  

 

Zpráva TVR 

Členové Ústřední rady Orla obdrželi zprávu TVR písemně.  

Br. Třináctý zmínil práci na soutěžním řádu a přípravy na FICEP hry. 

Br. Nedělka: Dle NSA není OFL vedena jako svazová soutěž. Změnit to a snažit se o uznání 

a posunutí do svazové kategorie.  

Br. starosta: florbalový svaz nechce dávat peníze. My hrajeme v duchu sportu pro všechny 

a využíváme menší prostory než mezinárodní florbal. NSA nechce do střetu se svazem florbalu. 

Požádali jsme o možnost žádat o ty peníze jinde a NSA nám to schválila, ale ve svazu nejsme 

a od nich nedostaneme peníze.  

Macková: Je to několik let, co to řešíme. Letos nám NSA akceptovala jako konečného příjemce 

dotace i jednoty, které hrají OFL. Na základě toho bude s jednotou sepsána smlouva.  

br. Německý: Návrh pro TVR, aby podporovala nové projekty. Fotky a videa dávat z finálových 

akcí na internet. 

Br. Třináctý: Je to dost náročné dávat na sítě aktuální fotografie. Nové aktivity jsou např. 

boldering. 

Ses. Horáková: OFL má vlastní facebookový i instagramový účet. Podpořte a sledujte!  

Ses. Nešporová: Chtěli bychom větší finanční podporu na menší aktivity - např. cvičení s dětmi 

apod. 

Br. starosta: Jednota musí požádat o podporu přímo na NSA a je to také na župách.  

Br. Mikeš: Nemáme šanci dosáhnout na peníze s NSA a ani z ústředí a sháníme lokálně a místně 

(obec, město, kraj, sponzor). 

Br. starosta: ústředí řeší velké problémy viz. Florbalová liga. Směřujeme peníze i pravomoce 

do jednot (nejmenších jednotek), na ústředí nejde tolik peněz, jako např. na Sokolské ustředí.  

 

 

ÚR/2/51   ÚR bere na vědomí zprávu Tělovýchovné rady.          všichni pro 
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Zpráva KR 

Členové Ústřední rady Orla obdrželi zprávu KR písemně.  

Br. Gardáš uvedl, že KR chystá výzvu na soutěž Život v Orlu, dotazník na práci a akce 

v jednotách, výzvu na účast na Ústřední divadelní přehlídce v listopadu. 

Br. Častulík pozval na Cantate, letos bude velké množství účastníků. Byla schválená dotace ze 

Zlínského kraje. 

Br. starosta: Přehlídka Cantate se konala i v době komunismu, děkuji za zapojení a udržení. 

 

ÚR/2/52   ÚR bere na vědomí zprávu Kulturní rady.           všichni pro 

 

 

Zpráva DR  

Členové Ústřední rady Orla obdrželi zprávu písemně.  

Br. Kodeda ještě dodává, že jednotliví členové se účastní župních sjezdů a schůzi jednot. 

Br. Urban: Navrhuje vyvinout duchovní úsilí v jednotě, aby přispělo k lepší spolupráci s církví. 

Jednoty dříve zakládali kněží a účastnili se aktivit. V současné době nemají chuť, problémem je 

čas a nezájem o Orel. Prosí o osvěžení a spolupráci s biskupstvími a snažit se o větší osvětu 

mezi kněžími. 

Br. starosta: Pracujeme na tom, s biskupy se setkáváme osobně. (Ostravsko-opavská diecéze, 

Litoměřická, Olomoucká…). Děkuji za účast členů DR na akcích. 

Br. Častulík pozval všechny do Prahy na akci Svatojánská pouť15. května, průvod Orlů 

s prapory. 

 

ÚR/2/53     ÚR bere na vědomí zprávu Duchovní rady.           

všichni pro 

     

 

Zpráva EHR 

Členové Ústřední rady Orla obdrželi zprávu písemně.  

Ses. Macková uvedla, že rada udělala revizi směrnic, udělala průzkum v župách, jak nakládají s 

dotací z ústředí z členských příspěvků a jak je vysoká částka ztráty na Můj klub.  Prošla také 

účetní uzávěrku.  

Ses. Nešporová: Z čeho žijí župy, když vše dají jednotám? 

Br. starosta: Župy se zodpovídají jednotám, je to na jejich společné dohodě. Jednoty můžeme 

podpořit částkou do 200 tis., vždy na dofinancování investiční akce, schvaluje VP. 

br. Německý: Schvalují se opět priority na investiční akce. Navrhuji seznam aktualizovat, 

abychom ho měli na ústřední radě ke schvalování.  

Ses. Macková: Aktualizuji seznam investičních akcí. 

 

ÚR/2/54   . ÚR ukládá VP průběžně aktualizovat seznam investičních požadavků jednot 

všichni pro 

 

 

ÚR/2/55   ÚR bere na vědomí zprávu Ekonomicko-hospodářské rady.       

 všichni pro 
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Zpráva RM 

Členové Ústřední rady Orla obdrželi zprávu písemně.  

Ses. Horáková uvedla, že proběhl Stiga turnaj. Byl rozeslán dotazník pro mládež a rodiny, 

dotazník se vyhodnotí v květnu na odborné radě a udělá se plán na 2025 a následující roky. Zájem 

o setkávání mládeže a rodin je. Hostili jsme zasedání Valné hromady FICEP a 1. Kongres 

mládeže v Brně. V roce 2025 se bude FICEP camp konat v ČR, v létě bude zasedat přípravná 

pracovní skupina, hledáme dobrovolníky do týmu.  

 

ÚR/2/56   ÚR bere na vědomí zprávu Rady mládeže.         

všichni pro 

 
 

Zpráva RS 

Členové Ústřední rady Orla obdrželi zprávu písemně.   

Ses. Brandejsová poděkovala za práci br. Kostelkovi, který skončil v listopadu, byl tažnou silou. 

Rada se sešla v lednu na chystání akce Setkání seniorů na Králíkách. Na Setkání jubilantů 

pošleme seznamy členů, kteří budou mít kulaté výročí.  Požádala župy, aby seznam opravdu 

prošly a vybraly jubilanty, kteří si účast zaslouží jako poděkování za práci. Setkání jubilantů 

proběhne 26. 9. v Bosonohách. Lidé, které navrhnou župy, dostanou osobní pozvání. V říjnu se 

plánuje setkání seniorů v Brně. 

        

ÚR/2/57     ÚR bere na vědomí zprávu Rady seniorů.          

všichni pro  

 

 

Starosta: 11:58 vyhlašuji polední modlitbu. Přerušené jednání na oběd. 

 

Jednání pokračuje v 13:00  

 

 

Mandátová komise konstatovala, že z celkového počtu 45 členů Ústřední rady Orla je nyní 

přítomno 35 delegátů s hlasovacím právem.  Jednání je usnášeníschopné. 

 

 

 

Zpráva BSR 

Členové Ústřední rady Orla obdrželi zprávu písemně.   

Br. Pummer zmínil spolupráci s armádou ČR. Anthropoid tour se podařilo zorganizovat, 

účastnilo se zatím 5 jednot za župy: Sušilova, Krekova, Jirsíkova, Šilingrova a Velehradská. Je 

možné domluvit ukázku vojenské techniky na akcích jednot.  

Br. Bartošek zmínil, že účast na pietních akcích je součástí práce rady - kladení věnců a 

připomenutí našich obětí. Podal návrh na státní vyznamenání pro br. Kostelku do poslanecké 

sněmovny. Pozval na akci Společně ke kořenům 5. 5. 2024 na Velehradě. 

Br. starosta: V budoucnu by měly akce BRS mít stejně širokou základnu jako významné poutě a 

sportovní akce. Jeden z pilířů, o které se budeme v budoucnu opírat. 

Ses. Nešporová: Bude podpora cestovného do Prahy pro děti? 

Br. starosta: Necháme to na jednání v župách a jednotách. V základním rozpočtu to není. 

Ses. Brandejsová: Toto je důvod proč si nechávat část příspěvků v župách, aby byly peníze na 

podporu dětí a mládeže. 
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ÚR/2/58     ÚR bere na vědomí zprávu Branně sportovní rady. 

všichni pro  

 

 

 

9. Zpráva ÚRK 

Členové Ústřední rady Orla obdrželi zprávu písemně.  

Ses. Brázdová zmínila, že ÚRK prochází a kontroluje veškeré účetnictví, stavy účtů, smlouvy, 

zápisy ústředních orgánů a vyúčtování akcí. Uvítá podněty ke kontrole. 

Br. Čáp s ÚRK navrhuje účetní závěrku za rok 2023 ke schválení. 

 

 

ÚR/2/59   ÚR bere na vědomí zprávu Ústřední revizní komise.         

 všichni pro 

  

 

 

 

10. Úprava směrnic a Jednacího řádu Orla 

 

Ses. Macková komentovala změny ve směrnici č. 4. 

 

ÚR/2/60   ÚR schvaluje směrnici č. 4. o poskytování cestovních náhrad. 

                    všichni pro 

 

 

Ses. Macková: komentovala změny ve směrnici č. 10 

Ses. Horáková: Dle směrnice č. 10 nutno aktualizovat e-maily a komunikovat. 

Ses. Macková žádá úpravu u směrnice č. 10 „nabývá účinnosti k 1. 1. 2025“  

 

ÚR/2/61   ÚR schvaluje směrnici č. 10 o přerozdělování finančních prostředků s úpravou.   

všichni pro 

 

 

Ses. Macková: směrnice č. 11 o provedení reklamy je nová. 

Br. Německý: Reklamu a cenu musí schválit jednotě předsednictvo, s tím nesouhlasím 

s ceníkem. 

 

ÚR/2/62   ÚR schvaluje směrnici č. 11 o provedení reklamy. 

              34 -1- 0 

 

Ses. Horáková: komentovala změny ve směrnici č směrnice č. 1, je vloženo užívání loga.  

 

ÚR/2/63   ÚR schvaluje směrnici č. 1 o způsobu označování organizačních jednotek, užití textů 

na razítkách a užívání loga Orla. 

              34 – 0- 1 

 

 



    
 
 

 
Orel, Kurská 792/3, 625 00 – Brno; IČ: 00544833, tel.: 543 244 880, e-mail: ustredi@orel.cz, www.orel.cz  

8 

 

Ses. Horáková: komentovala změny ve směrnici č. 2, která je nově zpracovaná právní kanceláří 

podle nařízení GDPR.  

 

ÚR/2/64   ÚR schvaluje směrnici č. 2 o ochraně a zpracování osobních údajů. 

                    všichni pro 

 

Ses. Horáková: komentovala změny ve směrnici č Směrnice č. 3., kde je pouze oprava 

závěrečného ustanovení kvůli sjednocení.  

 

 

ÚR/2/65   ÚR schvaluje směrnici č. 3 o předávání funkcí v Orlu.  

                    všichni pro 

 

 

Ses. Horáková komentovala změny ve směrnici č. 7, 8, 9, kde jsou uvedeny pouze drobné 

změny.  

 

ÚR/2/66   ÚR schvaluje směrnici č. 7 o elektronické komunikaci, směrnici č. 8 Pokyny pro 

registraci do Orla a směrnici č. 9 o vyznamenáních Orla. 

              34 -0 -1 

 

Je přítomno 32 delegátů.   

 

 

JEDNACÍ ŘÁD a SOUTEŽNÍ ŘÁD  

Ses. Macková: Jednací řád byl doplněn o BSR a možnost jednání online a korespondenční 

formou. 

Br. Němec: Navrhuje rozeslat do žup a dopracovat do podzimu. 

Br. Třináctý: Soutěžní řád je také v pracovní verzi, je potřeba ještě další úpravy.   

Br. starosta: Navrhl, aby Jednací řád a Soutěžní řád byl odložen. Připomínky k Jednacímu řádu 

a Soutěžnímu řádu do 30. 9.  

Ses. Brandejsová: Sdělujte informace i starším členům viz příklad setkání seniorů. Předávejte, 

prosím, informace všem členům jednoty. 

 

ÚR/2/67   ÚR ukládá rozeslat znění schválených směrnic.   

ÚR/2/68   ÚR ukládá rozeslat župám a členům VP Jednací řád a Soutěžní řád k připomínkám 

do 30. 9. 2024.   

      všichni pro 

 

 

 

11. Výsledek hospodaření Orla k 31. 12. 2023 

Br. Čap podal komentář k účetní závěrce.  

Br. Německý uvedl, že ve výroční zprávě v bod 5 je chybně uvedeno, že ke změnám vznik 

mandátu předsedům odborných rad.  

Ses. Horáková: poděkovala za upozornění, bude opraveno.  

Br. starosta vyzval k dotazům.  
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ÚR/2/69   ÚR schvaluje výroční zprávu, výsledek hospodaření Orla a přílohu k účetní závěrce 

k 31. 12. 2023 

             všichni pro  

 

 

12. Vyznamenání 

ses. Horáková uvedla, že VP navrhuje ÚR ke schválení udělit medaili za zásluhy:   
- bratru Jaroslavu Hronkovi z jednoty Brno Obřany za celoživotní práci pro Orla, za šíření 

orelské myšlenky a vedení dětí a mládeže  

- sestře Heleně Dvořáčkové z jednoty Jiříkovice za celoživotní práci pro Orla, za šíření 

orelské myšlenky a vedení dětí a mládeže. 

- bratru Ladislavovi Šustrovi z jednoty Telnice k životnímu jubileu 80 let za celoživotní práci 

pro Orla a významnou pomoc jednotám v investiční oblasti. 

- sestře Oldřišce Voleské z jednoty Česká Třebová za příkladnou práci v jednotě i v župě a 

v radě seniorů 

- sestře Emilii Zemánkové z jednoty Kunovice za aktivní činnost a zodpovědné plnění 

organizační a řídící práce v župě Velehradské.  

Medaile za zásluhy budou uděleny na Hostýnské pouti 

 

ÚR/2/70   Ústřední rada uděluje vyznamenání Bronzovou medailí za zásluhy bratru Jaroslavu 

Hronkovi z jednoty Brno Obřany za celoživotní práci pro Orla, za šíření orelské myšlenky a 

vedení dětí a mládeže, sestře Heleně Dvořáčkové z jednoty Jiříkovice za celoživotní práci pro 

Orla, za šíření orelské myšlenky a vedení dětí a mládeže, bratru Ladislavovi Šustrovi z jednoty 

Telnice k životnímu jubileu 80 let za celoživotní práci pro Orla,  sestře Oldřišce Voleské z 

jednoty Česká Třebová za příkladnou práci v jednotě i v župě a v radě seniorů, sestře Emilii 

Zemánkové z jednoty Kunovice za aktivní činnost a zodpovědné plnění organizační a řídící 

práce v župě Velehradské.  

                 32 – 0 - 1 

 

 

 

13. Různé  

Br. Starosta, ses. Macková a br. Čáp informovali o situaci v jednotě Praha – Balkán, včetně 

výsledků kontroly provedené v květnu 2023 

 

Br: Grenar: Navrhuji zřídit e-shop na reklamní předměty. 

Ses. Horáková: Pracujeme na novém webu, můžeme začlenit jako jeden z požadavků. 

Br. Německý: Nabídl firmy na web, zasláno do emailu.  

 

Ses. Nešporová: Prosím o radu, co s problémem s financování opravy Orlovny v Syrovíně.  

Br. Starosta: Jsem pověřen předsednictvem jednáním se starostkou. 

Námět župám bez majetku: Zvažte, jestli není v některých jednotách majetek, o který by se 

mohla starat a využívat župa. 

 

Pozvánky: 

- Br. Sedláček zve na 11. května 2024 ústřední orelský bál, možnost přespání. 

- Br. Urban zve na bál 28. 9. 2024 do Studence. 
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- Ses. Macková zve 5. 5. 2024 na pouť župy Sedlákovy do Křtin. 

- Ses. Brandejsová zve na Letohradskou pětku 4. 5. a 8.6. na župní pouť na Králíky. 

- Br. Juránek: Začínáme na Radhošti 1. května 2024. Podívejte se do Poutní knížky a vyrazte 

na poutě (např. do Chomutova). 

 

 

 

 

Zpráva návrhové komise 

 

Člen návrhové komise br. Čáp přečetl všechna přijatá usnesení z dnešního zasedání. 

K usnesením nikdo z přítomných neměl námitek.  

 

 

ÚR/2/71  ÚR potvrzuje, že o všech uvedených usneseních bylo řádně hlasováno.      

všichni pro 

 

 

14. Závěr 

 

Starosta Orla br. Juránek poděkoval všem přítomným za účast.  

Br. Kodeda pronesl závěrečnou modlitbu a udělil přítomným požehnání. Zasedání bylo 

zakončeno ve 14:20 hodin.  

 

 

 

 

 

 

 

…………………………………… 

Ing. Stanislav Juránek, starosta Orla  

 

 

Zapsala:  Anna Buchtová  ………………………….. 

 

                Kristina Horáková ……………………….. 

 

 

Ověřovatelé:   

Marie Brandejsová………………………………… 

 

Jiří Sedláček ………………………………………. 


